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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni dr. Fazekas Sándor vidékfejlesztési
miniszterhez :

„Mit jelent Onök számára a széles körű társadalmi és szakmai egyeztetés? "

címmel, melyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l
szóló 212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 95 . § b) pontja alapján Ön közreműködik az országos
érdekegyeztetés kormányzati feladatainak ellátásában, továbbá az érintett ágazat i
érdekképviseletek bevonásával konzultatív érdekegyeztető fórumot működtet.

Az elmúlt időszakban több írásbeli kérdéssel (K/2103, K/2106, K2109) fordultam Önhöz ,
érdeklődtem, hogy milyen változások várhatóak a hulladékgazdálkodás területén, a
környezetvédelmi termékdíj rendszerének módosításában .

Ön válaszaiban arról tájékoztatott, hogy a szakmailag kidolgozott, megfelel ően előkészített
javaslatoknak széles körű társadalmi egyeztetésre van szüksége, ígéretet tett arra, hogy ezt le i s
fogják folytatni. Úgy fogalmazott Miniszter úr, hogy nemzeti környezetvédelmi érdekeket
megjelenítő, hatékony és gazdaságosan megvalósítható szabályozást kívánnak létrehozni, íg y
kiemelt figyelmet fordítanak a társadalmi egyeztetés lefolytatására, a szakmai kérdések

megvitatására, majd mindezek elvégeztével nyújtják be javaslatukat az Országgy űlés elé . Ígéretet

kaptunk arra nézve is, hogy az új termékdíj törvényhez részletes hatásvizsgálat fog készülni .

Mindezekkel szemben a környezetvédelmi termékdíj teljes rendszerének átalakításáról szól ó
törvényjavaslatot június 1-én Sebestyén László kormánypárti képvisel ő, önálló képviselői
indítványként nyújtotta be .
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Az Országos Környezetvédelmi Tanács az 1995 . évi LIII . törvény (2) bekezdésének alapján a
Kormány javaslattevő , tanácsadó és véleményező szerveként működik, mivel önálló képvisel ő i
indítványként lett benyújtva a tervezet, így nem került megküldésre a Tanácshoz a tervezet ,
kikerülték a vizsgálati elemzés elkészítését .

Tisztelt Miniszter Úr!

• A benyújtott törvényjavaslat mennyiben tükrözi a minisztérium álláspontját ?

• A minisztérium egyetért-e azzal, hogy ily módon nem kerül sor társadalmi egyeztetésre ,
illetve úgy fog elfogadásra kerülni, hogy nem készül részletes hatásvizsgálat ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június , ;
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